
 

Ηράκλειο, 7 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τους κ.κ. Υπουργούς 

 Τουρισμού 

Προστασίας του Πολίτη 

(υπόψιν Υφυπουργού Πολιτικής Προστασίας) 

 

Θέμα: Έντονοι προβληματισμοί για τα έκτακτα περιοριστικά μέτρα στο Ηράκλειο 

Κρήτης 

Σε επιστολή που αποστάλθηκε από το Επιμελητήριο Ηράκλειου εκ μέρους 

εκπροσώπων παραγωγικών φορέων όπως: από την Ομοσπονδία Επαγγελματιών 

Βιοτεχνών & Εμπόρων Ν.Ηρακλειου (ΟΕΒΕΝΗ), τον Εμπορικό Σύλλογο Ηρακλείου, 

τον Σύλλογο Ξεναγών Κρήτης & Σαντορίνης , την Ένωση Ιδιοκτήτων Τουριστικών 

Πούλμαν Κρήτης, τον Σύλλογο Ιδιοκτητών Ταξί Ηρακλείου, τον Σύνδεσμο 

Τουριστικών & Ταξιδιωτικών Γραφείων Κρήτης, την Ένωση Ξενοδόχων Ηρακλείου, 

τον Σύλλογο Ιδιοκτητών Γραφείων Ενοικιάσεως Αυτοκίνητων & Δίκυκλων και τον 

Σύλλογο Επισιτισμού & Διασκέδασης Ν.Ηρακλείου πληροφορηθήκαμε για τις μεγάλες 

επιπτώσεις στον τουριστικό κλάδο που οδήγησε η απόφαση της Γ.Γ.Π.Π. να θέσει την 

Περιφερειακή Ενότητα Ηρακλείου Κρήτης σε καθεστώς ειδικών περιοριστικών 

μέτρων για δυο (2) εβδομάδες, καθώς επέφερε αυτόματα ακυρώσεις και μεγάλη μείωση 

της ροής των νέων κρατήσεων, σε μία περίοδο που όλοι προσπαθούν να διατηρήσουν 

τον Τουρισμό και αυτόματα τις θέσεις εργασίας για τον Σεπτέμβριο και τον Οκτώβριο.  

Σε αυτό το σημείο πρέπει να σημειωθεί ότι οι φορείς του τουρισμού του Ηρακλείου, 

ξενοδόχοι –tour operators, κάνουν προσπάθειες για την επιμήκυνση της τουριστικής 

περιόδου και πέρα του Οκτωβρίου. 
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 Όλοι οι κλάδοι της τοπικής οικονομίας, πλήττονται ανεπανόρθωτα. 

Δεδομένης της υποδειγματικής εφαρμογής των μέτρων προστασίας στο Ηράκλειο και 

σε σχέση με το πλήθος των επίσημα ανακοινωθέντων κρουσμάτων  

Ερωτάσθε: 

-Προτίθεται η κυβέρνηση να εφαρμόσει τα εν λόγω μέτρα ΜΟΝΟ σε χώρους όπου 

παρατηρείται η εικόνα του ανεξέλεγκτου συγχρωτισμού και όχι οριζόντια σε όλες τις 

επιχειρήσεις, στη δύσκολη αυτή περίοδο; 

- Προτίθεται η κυβέρνηση να στηρίξει τις προσπάθειες για την επιμήκυνση της 

τουριστικής περιόδου και με ποιον τρόπο;    

 

 

                                                 Ο ερωτών βουλευτής 

 

 

 

                                       Γεώργιος Λογιάδης 

 

 




